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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 15η 

 

 

Της 23ης Σεπτεμβρίου 2005 

 

 

Ημέρα ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ και ώρα 21:00 το βράδυ 

 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, 

Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη,  

Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα,  Κατιρτζόγλου Νικόλαος, Λογοθετίδης 

Σταύρος, Μαντζαρίδης Νικόλαος, Μηλίδης Θεόδωρος, Μπαμπαΐτης Δημήτριος, Μπιτζίδου – 

Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου Βασίλειος, Παπαδόπουλος Χρήστος, 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σαουλίδης Στυλιανός, Σίμογλου Κων/νος, 

Τζιώνης Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία.  

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1) Λέφας Αναστάσιος (Γραμματέας Δ.Σ.), 2) Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, 3) Φανουράκη 

Ελένη. 

  

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Εξέταση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών. 

 

ΘΕΜΑ 2ο: Εξέταση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης 

περιπτέρων. 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών. 

 

ΘΕΜΑ 4ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  
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ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου.   

 

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση χορήγησης άδειας διάθεσης κουλουριών κ.λπ. 

αρτοσκευασμάτων.   

 

ΘΕΜΑ 7ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου.  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας εξοπλισμού ιατρείου στειρώσεων του 

καταφυγίου αδέσποτων ζώων συντροφιάς.  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση συμπληρωματικής προμήθειας απορρυπαντικού κάδων 

απορριμμάτων.  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενων δημοτικών εκτάσεων 

στις ιδιοκτησίες των:  

 α) Γκαϊδατζή Παναγιώτας, Ευγενίδου Μαγδαληνής και Γκαϊδατζή 

Χρυσάνθης και  

 β) Νικολάου Νικολάου, Νικολάου Αντωνίου, Πεχλιβάνη Νικολίνας και 

Πεχλιβάνη Βασιλικής.  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας ιδιοκτησιών των 

κ.κ.:  

 α) Βαγγελινού Γεωργίου,  

 β) Αργυριάδου Γεωργίας,  

 γ) Καντέλη Ζαχαρία και  

 δ) Αργυριάδου Νίκης.  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Τροποποίηση της αριθμ. 244/1993 Α.Δ.Σ. που αφορά προσκυρούμενη 

δημοτική έκταση στον κ. Κουντουρά Θωμά.   

 

ΘΕΜΑ 15ο: Γνωμοδότηση για χορήγηση συναίνεσης ερευνητικών εργασιών και 

εκμετάλλευσης μαρμάρου στην εταιρεία ¨ΑΦΟΙ ΓΙΑΝΝΑΚΗ Ο.Ε.¨, σε 

έκταση εμβαδού 46.483,72 τ.μ. στη θέση ¨ΣΚΑΛΑ¨ στην περιοχή Αϊ 

Γιάννη Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση προτεινόμενης ρυμοτομίας στον χαρακτηρισμένο χώρο των 

Νέων Νεκροταφείων Σερρών στην περιοχή ¨Ποπώφ¨ του Δήμου 

Σερρών.   

 

ΘΕΜΑ 17ο: Εξέταση ένστασης κατά της αριθμ. 682/2005 Α.Δ.Σ. που αφορά 

τροποποίηση στα Ο.Π. 7 και 26 του ρυμοτομικού σχεδίου Οινούσας 

Σερρών.  

 



 3 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση 1ου ΑΠΕ του έργου: ¨Διαμόρφωση κοινοχρήστων χώρων στα 

Δημ. Διαμερίσματα Δήμου Σερρών¨.  

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα εργασιών αποπεράτωσης του 

Κέντρου Ενημέρωσης του Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Μετατόπιση δικτύου ΦΟΠ στην οδό Κομνηνών.  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών με βάση την αριθμ. 258/2005 Απ. Δημ. Επιτροπής.  

 

 

15η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2005 

 

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι αρχίζει η συνεδρίαση. Πρέπει να απαντήσουμε στον κ. 

Αγγελίδη για το ερώτημα, απουσιάζει ο κ. Δήμαρχος, η απάντηση θα δοθεί στο επόμενο Δ.Σ.  

Γραπτώς ο κ. Αναστασιάδης προτείνει να αλλάξει το Αλιμπέκιοϊ και το Ιμαρέτ. Πολύ 

σωστά το νέο πολεοδομικό σχέδιο αλλαγών όμως τακτοποιεί το θέμα.  

κ. Αναστασιάδης:  Αξιότιμοι κύριοι, στην πόλη σήμερα  σε επίσημο έγγραφο σχέδιο 

πόλεως Σερρών γράφει τη λέξη Αλιμπέκιοϊ και Ιμαρέτ, είναι ανεπίτρεπτο, δεν επιτρέπεται 

στην πόλη των Σερρών να γράφονται τούρκικες ονομασίες, εγώ θα φτάσω μέχρι το Υπουργείο 

για να το αλλάξω, παρακαλώ να γραφεί συνοικισμός Αγ. Αθανασίου και Αγ. Δημητρίου.  

κ. Πρόεδρος:   Θα τακτοποιηθεί κ. Αναστασιάδη.  

Από τον κ. Γκότση, ¨κ. Πρόεδρε επειδή με ανάγκη των κυκλοφοριακών ρυθμίσεων οι 

πολίτες ταλαιπωρούνται αφάνταστα, με αποτέλεσμα να επικρατεί το κυκλοφοριακό χάος άνευ 

προηγουμένου, παρακαλώ κ. Πρόεδρε να εξετάσει ο Δήμαρχος το θέμα των ρυθμίσεων. Έως 

ότου έρθει ολοκληρωμένη η μελέτη από τον κ. Παρασκευόπουλο κάνω την εξής πρόταση: Να 

γίνει μονόδρομος η Ερμού με αντίθετη κατεύθυνση από αυτή που έχει η Μεγ. Αλεξάνδρου 

μονόδρομος με κατεύθυνση τη Δράμα, 2ον η Εθν. Αντίστασης μονόδρομος με κατεύθυνση 

προς Βενιζέλου και Θεσσαλονίκη. Εάν δεν συμφωνείτε να επανέλθει στο προηγούμενο 

σύστημα δεν είναι ντροπή να πείτε ότι κάνατε λάθος¨. Στο επόμενο συμβούλιο θα απαντηθεί ο 

κ. Γκότσης.  

Συνάδελφοι, ο κ. Γκότσης προτείνει κάποιες αλλαγές να γίνουν στο κυκλοφοριακό, στο 

επόμενο Δ.Σ. ο κ. Δήμαρχος θα απαντήσει.  

Από τον σύλλογο υπαλλήλων σας διαβιβάζουμε έγγραφη αναφορά του συναδέλφου 

μας και μέλους του συλλόγου δημοτικών υπαλλήλων Σερρών κ. Τσαρουχά Χρήστο με την 

οποία καταγγέλλει τον Δήμαρχο Σερρών κ. Μωυσιάδη Ιωάννη για ανάρμοστη συμπεριφορά 

στο πρόσωπο του. ¨Παρακαλούμε να φέρετε την υπόθεση στο Δ.Σ.¨. Το προεδρείο νομίζει ότι 

δεν είναι θέμα για συζήτηση, κάνω μια ενημέρωση στο Σώμα, εάν όμως θελήσετε παραπέρα 

όταν θα είναι ο ίδιος ο κ. Δήμαρχος θα δώσει αυτός απάντηση.  

κ. Αναστασιάδης: Δεν είναι θέμα προσωπικό του κ. Τσαρουχά, έχει προέκταση, είναι 

θέμα αλλιώτικο και παρακαλώ να είναι θέμα για το συμβούλιο.  

κ. Πρόεδρος:   Συμμετοχή εκπροσώπου στο συνέδριο στην Μυτιλήνη 7-9/10, θα 

αποφασίσουμε το θέμα.  

¨Σας υποβάλλουμε την αίτηση κοινωνικής λειτουργού¨, μάλλον η κ. Ιλανίδου της 

κοινωνικής μέριμνας ζητάει να ενισχύσουμε με 1000 € κάποιον συνάδελφο ο οποίος έχει 

προβλήματα πυρκαγιάς. Επίσης 14999 να πάρουν καυσόξυλα για τον χειμώνα που μας έρχεται 

και προμήθεια και τοποθέτηση σιντριβανιού στην Πλατεία Ελευθερίας. Καταρχήν το θέμα 

είναι από την κ. Φανουράκη όμως θα πω δυο πράγματα που ξέρω εγώ. Από τις 6 αντλίες που 
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είχαμε οι δύο ήταν κατάλληλες οι 4 ήταν άχρηστες. Αυτές τις δύο αντλίες συν τις καινούργιες 

που πήραμε κάναμε αυτά που κάναμε. Το έργο έχει ολοκληρωθεί, θα το περάσουμε σαν 

προμήθεια διότι δεν μπορεί να περάσει διαφορετικά.  

κ. Αναστασιάδης:  Προτού 3 μήνες περίπου είπα με ποιο δικαίωμα καταστρέψατε το 

σιντριβάνι; Έχετε εσείς έγγραφα από μηχανολόγο και τα κόβετε; Όχι λέει, τότε με ποιο 

δικαίωμα τα κόβετε; Εδώ μιλάμε για 22000 €, εδώ μιλάμε για κατάχρηση εξουσίας, δεν θα 

μείνει έτσι αυτό το πράγμα. Είπαν τα κόβουμε γιατί έτσι μας είπαν από πάνω, τους ρώτησα 

¨ποιος σας είπε;¨  είπαν θα το κόψουμε, κατάστρεψαν όλο το … Ειπώθηκαν πολλά εδώ στο 

Δημαρχείο, τάχα θα τα γεμίσουμε χώμα και θα βάλουμε λουλούδια κ.λπ. Εγώ έκανα την 

ένσταση σε σένα και παρακαλώ 3 μήνες και έπρεπε να φτάσουμε στο σημείο να πω ότι θα 

κάνω μήνυση για να δουλέψουν τα σιντριβάνια. 22000 € που τα βρήκε ο Δήμος να τα πετάξει; 

22000 € θα στοιχίσει αυτή η ιστορία. Ενώ δεν χρειαζόταν μια δεκάρα, για ποιο λόγο;  

κ. Πρόεδρος:   Ήταν χαλασμένα κ. Αναστασιάδη.  

κ. Αναστασιάδης:  Όχι δεν ήταν. Από κανένα μηχανολόγο δεν είχε κανένα χαρτί ότι 

αυτά ήταν χαλασμένα.  

κ. Πρόεδρος:  κ. Αναστασιάδη θα παρακαλέσω στο επόμενο Δ.Σ., είναι αρμόδια η κ. 

Φανουράκη.  

κ. Πασχάλη:  Χρησιμοποιήθηκαν ότι υπήρχε καλό και διορθώθηκε και προστέθηκαν 

ορισμένα άλλα που δεν υπήρχαν άλλα από τα καλά.  

κ. Αναστασιάδης:  22000 € ξέρετε τι σημαίνει; Πόσα εκατομμύρια είναι;  

κ. Αγγελίδης: Πρόεδρε, καλύτερα φέρτε το σαν αρχικό θέμα.  

κ. Πρόεδρος:   Όταν θα έρθει ο κ. Δήμαρχος.  

κ. Αναστασιάδης: Είναι πολλά τα χρήματα.  

κ. Πασχάλη:  κ. Πρόεδρε συγγνώμη, είναι τρία σιντριβάνια, είναι στην είσοδο της 

πόλης από Λευκώνα, είναι στη Βενιζέλου και της πλατείας.  

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε πριν ξεκινήσετε την ημερήσια διάταξη, επειδή αρκετά 

ανεύθυνα διαδίδονται κυρίως στο Δ.Δ. Επταμύλων, θα παρακαλούσα την επόμενη φορά να 

μας φέρετε μια γραπτή θέση του δήμου, πότε έγινε η χάραξη της οδού Επταμύλων προς 

Οινούσα και αν έγινε όποτε έγινε οποιαδήποτε μεταβολή αυτής της χάραξης.  

κ. Πρόεδρος:   κ. Μαντζιάρη σημειώστε παρακαλώ αυτό που είπε ο κ. Περδίκης.             

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Εξέταση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών. 

 

κ. Πρόεδρος:   Η επιτροπή πρακτικού εξέτασε δυο περιπτώσεις του κ. Σταματίου.  

κ. Αναστασιάδης: Εκτός από τον Καφταντζή τα άλλα ναι. Του Καφταντζή όχι. Σε ένα 

του βιβλίο έγραψε, ¨στα χρόνια της κατοχής ότι οι μεν Μακεδόνες οι αγαθοί πέρναν τα βουνά, 

οι δε συμμορίτες έσφαζαν τους Εβραίους¨. Είναι ντροπή να μπει αυτό το όνομα μέσα στη πόλη 

των Σερρών. Εγώ ντρέπομαι και για τον λόγο αυτό διαφωνώ και για το άγαλμα που κάναμε 

και για την ονομασία των δρόμων.  

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη για Καφταντζή) 

   

ΘΕΜΑ 2ο: Εξέταση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης 

περιπτέρων. 

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι το περίπτερο που είναι απέναντι από το ξενοδοχείο Μetropolis η 

επιτροπή εισηγείται να παραμείνει το περίπτερο.  

 

 



 5 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 3ο: Τροποποίηση συστατικής πράξης Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 4ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Ν.Π. Σχολικών Επιτροπών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση έκδοσης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου.   

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση χορήγησης άδειας διάθεσης κουλουριών κ.λπ. 

αρτοσκευασμάτων.   

 

κ. Πρόεδρος:   κ. Συνάδελφοι εκ παραδρομής αυτή η άδεια μπήκε στην δημαρχιακή, 

δεν είναι τόσο αρμόδια η δημαρχιακή, το Δ.Σ. τώρα για αυτούς που πουλάν κουλούρια, εμείς 

είμαστε αρμόδιοι γι’ αυτούς που πουλάν κουλούρια.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε επειδή συμμετέχω στην Δημαρχιακή επιτροπή, κάτι ανάλογο 

έγινε αρκετές φορές σε κάποια θέματα, δεν έπρεπε να έρθει εδώ έπρεπε να πάει, γιατί; Είναι 

θέμα υπηρεσιακό ή είναι θέμα δικό τους;  

κ. Πρόεδρος:   Είναι καθαρά υπηρεσιακό. Εμείς ποτέ σαν Δ.Α. δεν παραπέμπουμε 

αυτό το θέμα. Έγινε λάθος. 

κ. Μηλίδης:  Εντάξει απλά έγινε πολλές φορές και αυτό μπορεί να μην είναι 

σημαντικό θέμα αλλά σε κάποια άλλα θέματα γίνονται έτσι πρωθύστερα. 

κ. Πρόεδρος:   Σωστή η παρατήρηση σας αλλά είναι λάθος υπηρεσίας.  

κ. Τσιγαρίδα:  Συνήθως οι υπάλληλοι παραπέμπουν στην δημαρχιακή επιτροπή εκ 

παραδρομής, αντί να βάλουν Δ.Σ. βάζουν Δημαρχιακή επιτροπή. 

κ. Μηλίδης: Όχι κ. Τσιγαρίδα, διαφωνώ με αυτό που λέτε. Δεν είναι θέμα εκ  

παραδρομής, εδώ και επί ενστάσεων έργων υποτίθεται ότι έπρεπε να πάνε πρώτα στην 

δημαρχιακή επιτροπή και μετά στο Δ.Σ., έγιναν κάποια σχήματα πρωθύστερα.  

κ. Τσιγαρίδα: Για τις άδειες μιλάω.  

κ. Μηλίδης:  Εγώ λέω γενικότερα το θέμα. Ότι πρέπει να ελέγχονται είναι κρίμα 

θέματα του Δ.Σ. να έρχονται στην δημαρχιακή επιτροπή και αντίστροφα. Έχει γίνει πάρα 

πολλές φορές.  

κ. Πρόεδρος:   Θα κάνουμε συστάσεις.  

 

- Εγκρίνεται  

            

ΘΕΜΑ 7ο: Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  
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κ. Αγγελίδης:  Πρόεδρε, εδώ θέλω να ρωτήσω σχετικά με αυτό το μνημόνιο 

συνεργασίας της ΚΑΔΕ με την εταιρεία LEMNA HELLAS, κάποιες ερωτήσεις θέλω να κάνω. 

Τέσσερις ερωτήσεις θέλω να υποβάλλω. Αυτή η εταιρεία έχει συνεργαστεί με άλλον δήμο 

στην Ελλάδα ή με Νομαρχία και έχει κάνει κανένα έργο;  

κ. Πασχάλη:  Έχει ξεκινήσει συνεργασία με κάποιον δήμο ή νομαρχία Κομοτηνής, 

αλλά δεν έχει ολοκληρωθεί το έργο. Έχει κάνει μια συμφωνία αλλά δεν ξεκίνησε ακόμα. Και 

με κάποιον άλλον δήμο που δεν θυμάμαι στην Αθήνα.  

κ. Αγγελίδης:  Έργο δεν υπάρχει λέτε. 

κ. Πασχάλη:  Όχι. 

κ. Αγγελίδης:  Το 2ο ερώτημα, τα έργα αυτά θα γίνονται και με χρήματα της εταιρείας 

ή η εταιρεία μόνο θα προσπαθεί να μας υποδεικνύει πηγές για εξασφάλιση χρημάτων.  

κ. Πασχάλη:  Τα έργα αυτά θα γίνονται με χρήματα της εταιρείας το ποσοστό της, θα 

μας κάνει προτάσεις, θα συζητάμε και μετά θα αποφασίζουμε.  

κ. Αγγελίδης:  Δεν λέει τέτοιο πράγμα το μνημόνιο, ότι θα γίνονται με δικά της 

χρήματα, λέει ότι θα εξασφαλίζει χρήματα από Ευρωπαϊκά προγράμματα. 

κ. Πασχάλη: Αν εξασφαλίζει χρήματα για το δικό της, θα εξασφαλίζει χρήματα και για 

το δικό μας ποσοστό, αν δεν εξασφαλίζει δικά της…  

κ. Αγγελίδης:  Εγώ λέω δικά της, αποκλειστικά δικά της.  

κ. Πασχάλη:  Εγώ δεν ήρθα σε επαφή με κάποιον, ήρθε ο Δήμαρχος, απλώς δεν 

σημαίνει ότι δεσμευόμαστε με κάτι.  

κ. Αγγελίδης:  Άρα δεν μπορείτε να μου απαντήσετε εσείς, να μην υποβάλλω άλλες 

ερωτήσεις.  

κ. Πασχάλη:  Αν θέλετε να περιμένουμε καλώς, αν νομίζετε ότι μπορώ κάντε την 

ερώτηση.  

κ. Αγγελίδης:  Εντάξει απλά αυτή δεν απαντήθηκε. Η δαπάνη για το βασικό 

στρατηγικό σχέδιο θα καλυφθεί από τους δύο εταίρους, 300 χιλ. € θα βάλει η ΚΑΔΕ και άλλες 

τόσες χιλιάδες η εταιρεία. Αυτές τις 300 χιλ. € που θα βάλει η ΚΑΔΕ, ο δήμος δηλαδή, από 

πού θα τα εξασφαλίσει; 

κ. Πασχάλη:  Πρώτα – πρώτα πρέπει να γίνει η εταιρεία, να μας κάνει προτάσεις, 

αφού θα είναι συμφέρουσες … 

κ. Αγγελίδης: Αν συσταθεί η εταιρεία θα πρέπει να κατατεθούν τα ποσά για να 

μπορέσει να δουλέψει.  

κ. Πασχάλη:  Προς το παρόν έχω την εντύπωση ότι λέει 30 χιλ. € για να συσταθεί, με 

την πρόταση που θα δημιουργηθεί… 

κ. Αγγελίδης: Μόλις δημιουργηθεί η εταιρεία για να κάνει το master plan χρειάζονται 

αυτά τα λεφτά, από πού θα τα βρει ο δήμος;  

κ. Πασχάλη:  Πάλι ο Δήμαρχος.  

κ. Αγγελίδης:  Θα μας απαντήσει ο δήμαρχος. Και ένα 4ο ερώτημα, πως μπορούμε να 

διασφαλίσουμε εμείς σαν δήμος, ότι με την συνεργασία αυτή θα έχουμε αποτέλεσμα και δεν 

θα χαθεί χρήμα και χρόνος. Υπάρχει δηλαδή περίπτωση να γίνει η εταιρεία, να καταθέσουμε 

τις 300 χιλ. €, να κάνει το master plan και να μην υπάρξει αποτέλεσμα; Υπάρχει τέτοια 

περίπτωση;  

κ. Πασχάλη: Ας απαντήσει ο Δήμαρχος.  

κ. Αναστασιάδης: Τι εταιρεία είναι αυτή και ποιο σκοπό έχει; Τι θα κάνει; Τι έργα;  

κ. Πασχάλη: Θα μας κάνει προτάσεις για οποιαδήποτε έργα μπορεί να σκεφθεί ότι 

είναι συμφέροντα για τον δήμο. Δεν αποφασίζει μόνη της, αποφασίζουμε εμείς το Δ.Σ.  

κ. Μηλίδης:  Επειδή έθεσε μερικά ερωτήματα ο κ. Αγγελίδης, και επειδή συμμετέχω 

στην ΚΑΔΕ ήθελα να σας πω ότι τους ίδιους ενδοιασμούς είχα κι εγώ προσωπικά και μέσα 

στο συμβούλιο της ΚΑΔΕ και γι’ αυτό στην ψήφιση τουλάχιστον η δικιά μου ψήφος έλεγε 

αφού δούμε το ποιόν και την αξιοπιστία της εν λόγω εταιρείας και αφού έχει δείξει μέσα στην 
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Ελλάδα ότι έχει εκτελέσει έργα. Ο Δήμαρχος είχε πει ότι κάνει κάποιο έργο στην Θράκη. 

Τώρα σήμερα έτυχε να δω στην εφημερίδα ότι και κάτι άλλο γίνεται. Αλλά σας λέω ότι έγινε 

με μεγάλη επιφύλαξη και μόνο ως προς το αρχικό της σύστασης εταιρείας. Από εκεί και πέρα 

εάν δεν φέρει πιστοποιητικά για την αξιοπιστία της ότι έχει εκτελέσει έργα με επιτυχία δεν 

πρόκειται τουλάχιστον από εμάς να ψηφιστεί κάτι ανάλογο. Το λέω γιατί εμείς είχαμε ακριβώς 

αυτούς τους ενδοιασμούς.  

κ. Αγγελίδης: Πρόεδρε, δηλαδή αυτό το θέμα θα ξανάρθει.  

κ. Παπαβασιλείου:  Και μια ερώτηση από μένα, κάνατε καμιά έρευνα αν υπάρχουν 

όμοιες εταιρείες με την συγκεκριμένη στο πανελλήνιο ή στο ευρωπαϊκό επίπεδο;  

κ. Πασχάλη:  Υπάρχει η … International Lemna Hellas στην Αμερική, και έχει την 

θυγατρική της που είναι η Lemna Hellas που έχει δημιουργηθεί στην Ελλάδα. Εγώ προσωπικά, 

επειδή μόνο ο δήμαρχος ασχολήθηκε, επειδή σαν Δημοτική Αναπτυξιακή επιχείρηση 

χρησιμοποιείται η ΚΑΔΕ δεν έχω έρθει σε επαφή με κάποιον μόνο ο Δήμαρχος ήρθε, μας 

ενημέρωσε σαν ΚΑΔΕ.  

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε, το θέμα είναι μέσα στον φάκελο των Δ.Ε. όπου φαίνεται ότι 

το Δ/κό Συμβούλιο της επιχείρησης αποφάσισε. Εισάγεται στο Δ.Σ. για ενημέρωση 

αντιλαμβάνομαι. Δείχνει ένα ζήτημα όμως προς τους συναδέλφους, συναδέλφισσες και όχι 

μόνο. Πως οδηγήθηκαν στην λήψη αυτής της απόφασης, 2ον επειδή διαβάζω στο περιβόητο 

μνημόνιο λέει η ΚΑΔΕ ότι έκανε ότι έκανε, προχώρησε δηλαδή στην υπογραφή, υπό το 

πρίσμα της διαφάνειας και της νομιμότητας. Όσον αφορά το Δ.Σ. και την κοινή γνώμη δεν 

νομίζω ότι υπήρξε διαφάνεια. Ακόμη και απόψε που κουβεντιάζουμε, μπαίνουν ερωτηματικά, 

ποιοι είναι αυτοί, τι στοχεύει αυτή η συνεργασία, τι δεσμεύσεις δημιουργεί, αλλά παρ’ όλα 

αυτά έχει υπογραφεί. Αν ερχόταν στον δήμο, θα ερχόταν στο Δ.Σ. να αποφασίσουμε, ήρθε 

όμως όχι στο Δ.Σ. αλλά σε μια Δ.Ε. και δυστυχώς πριν από το Δ.Σ. το Δ/κό Συμβούλιο της 

Δ.Ε. αποφάσισε και σύμφωνα με αυτή την απόφαση η Πρόεδρος της επιχείρησης υπέγραψε το 

μνημόνιο που έχουμε στα χέρια μας. Προχωράμε στο εταιρικό. … Έχετε δικαίωμα ως Δ.Ε. να 

προχωρήσετε σε σύσταση Ν.Π. και κυρίως Α.Ε. με μειοψηφικό κομμάτι της επιχείρησης σ’ 

αυτή τη μικτή επιχείρηση χωρίς να έχει προηγηθεί κάποια διαδικασία που ορίζει ο νόμος για 

τους ΟΤΑ και τις ΔΕ; Έχετε κάνει κάποια μελέτη οικονομοτεχνική ή σκοπιμότητας όπως τη 

λένε για να δημιουργηθεί αυτή η νομική μορφή που παίρνετε από το μνημόνιο; Δεν νομίζω, 

δεν έπεσε στην αντίληψη μου ότι κάνατε κάτι τέτοιο. Ούτε οικονομοτεχνική μελέτη φέρατε 

στο συμβούλιο ούτε προκήρυξη ενδιαφέροντος κάνατε. Και λέτε ότι αποφασίσατε και 

υπογράψατε στις 13 του μηνός ότι θα κάνετε αυτό το Ν.Π. με τη γνωστή σύνθεση 

καταβάλλοντας τις 30 περίπου χιλιάδες € και άλλα τόσα η εταιρεία με τη σύνθεση 49/51 και 

με σύνθεση στο Δ.Σ. δύο μέλη από την ΚΑΔΕ τρία μέλη από την εταιρεία.  

κ. Πασχάλη:  Είναι μνημόνιο συνεργασίας, δεν είναι συμβόλαιο ούτε έχουμε κλείσει 

κάποια συμφωνία μ’ αυτό.  

κ. Περδίκης:  Θα κάνουμε την εταιρεία; Θα καταβάλλουμε τις 30.000 €; Έχετε το 

δικαίωμα να το κάνετε;  

κ. Πασχάλη:  Βεβαίως έχουμε το δικαίωμα για Α.Ε. 

κ. Περδίκης:  Εσείς είστε Α.Ε.; 

κ. Πασχάλη: Όχι, να συνεργαστούμε και να δημιουργήσουμε η ΚΑΔΕ με κάποιον 

ιδιώτη. Όπως την … Α.Ε.  

κ. Περδίκης:  Χωρίς απόφαση Δ.Σ.;  

κ. Πασχάλη:  Χωρίς πρόσκληση για ενδιαφέρον είχε δημιουργηθεί η … Α.Ε. Με την 

ΚΑΔΕ είχε δημιουργηθεί χωρίς να δημιουργήσουμε …  

κ. Περδίκης:  Πέρασε πρώτα από το Δ.Σ.  

κ. Αγγελίδης:  Πρόεδρε διαδικαστικά για να βοηθήσω τον διάλογο.  

κ. Περδίκης: Εδώ είναι κατηγορηματική η συναδέλφισσα ότι την εταιρεία την κάνατε. 

Ρωτάω δυο φορές και και τις δυο φορές είπε ότι ναι προχωράμε στη σύσταση εταιρείας.  
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κ. Πασχάλη: Σήμερα ενημερώνουμε.  

κ. Περδίκης:  Ποια θα είναι τα βήματα σας για τη σύσταση εταιρείας; 

κ. Πασχάλη: Θα το συζητήσουμε στο Δ.Σ. Αυτή τη στιγμή δεν δημιουργείται εταιρεία 

με το μνημόνιο αυτό που φέραμε.  

κ. Περδίκης: Όχι αλλά εσείς λέτε ότι θα προχωρήσετε στην εταιρεία. Τις ιδέες τις 

θέλουμε, πληρώνοντας; Όταν πληρώνουμε κάτι υπάρχουν και κάποιες διαδικασίες. Δεν το 

πληρώνουμε σε όποιον θέλουμε για να μας δώσει γνώση. Λέτε θα δώσουμε 30.000 

συμμετοχικό κεφάλαιο για να κάνουμε την εταιρεία και μόλις την κάνουμε την εταιρεία 

δεσμεύεστε μ’ αυτό το μνημόνιο ότι θα προχωρήσετε στο περιβόητο master plan που είναι της 

μόδας το οποίο κοστολογείται από τα πριμ 600.000 €, τα μισά περίπου η εταιρεία και τα μισά 

η ΚΑΔΕ.  

κ. Αναστασιάδης: Ποιος θα έχει το management; 

κ. Περδίκης: Όπως καταλαβαίνεις συνάδελφε θα το έχει η άλλη πλευρά που θα έχει το 

51% και τα 3 μέλη στο 5μελές. Αλλά το ζητούμενο είναι το εξής, θα πληρώσουμε εμείς τα 

300.000 € συν τα 30.000 € για την σύσταση της εταιρείας για να μας δώσει τις γνώσεις της.  Η 

εταιρεία θα έχει ως αρχικό αντικείμενο την προετοιμασία για τον βασικό σχεδιασμού του 

master plan, αυτό που λέτε να μας μεταφέρει η εταιρεία, γνώσεις, διασυνδέσεις και τέτοια. Η 

δαπάνη αυτού του master plan θα καλυφθεί και από τους δύο εταίρους με την εισφορά του 

καθένα από αυτούς κατά αναλογία 49/51 294.000 €, 306.000 € σε 4 μήνες από τότε που θα 

γίνει το Δ.Σ. …  

κ. Πρόεδρος: Επειδή κ. Περδίκη δεν μπορείτε να πάρετε απάντηση, θα το αποσύρουμε 

το θέμα.        

κ. Περδίκης: Το θέμα είναι ότι προχώρησε μια Δ.Ε. σε μια συνεργασία και μια 

δέσμευση με κάποια εταιρεία ιδιωτική ερήμην του Δ.Σ. που δεν έχει αυτό το δικαίωμα να το 

κάνει. Και μάλιστα η ΚΑΔΕ με ένα αντικείμενο δραστηριοτήτων και ενδιαφέροντος 

καθορισμένο, το λέει η συστατική πράξη της Δ.Ε., λέει μέσα ότι μέσω αυτής της μικτής 

επιχείρησης θα προχωρήσει, ακούστε ενδεικτικά και όχι περιοριστικά, αναπτυξιακά έργα σε 

διάφορους τομείς όπως οικιστικές και τουριστικές υποδομές π.χ. χώροι στάθμευσης, εμπορικά 

κέντρα, συνεδριακά κέντρα κ.α. Έχουμε ή δεν έχουμε αποφάσεις Δ.Σ. που η αξιοποίηση 

κάποιων δημοτικών ακινήτων στο κέντρο της πόλης είναι στον αέρα ο διαγωνισμός για να 

κατεβούν προσφορές για να αξιοποιηθούν χώροι στάθμευσης και να δημιουργηθούν εμπορικά 

κέντρα; Άλλα είναι αυτά; 2ον ανάπτυξη και αξιοποίηση ακινήτων. Ποια ακίνητα και με ποιας 

μορφής ανάπτυξη. 3ον ανάπτυξη και αξιοποίηση σταδίων και χώρων άθλησης. Πάμε λοιπόν 

στα γνωστά που ακούστηκαν το τελευταίο διάστημα για το γήπεδο. Μιλάμε για 

αυτοχρηματοδότηση. Το Δ.Σ. της επιχείρησης αποφάσισε και ενέκρινε και τώρα εμείς τι να 

κάνουμε, τι να αποσύρουμε; 

κ. Αγγελίδης:  Αυτό είναι ένα μνημόνιο συνεργασίας, είναι καταρχήν μια συμφωνία, 

όταν θα είναι να συσταθεί η εταιρεία τότε θα έρθει οπωσδήποτε στο Δ.Σ. και να πάρει 

απόφαση το Δ.Σ. Δεν έχει οριστικοποιηθεί τίποτα. Θα περάσει οπωσδήποτε από το Δ.Σ.  

κ. Περδίκης: Θα διαφωνήσω κ. Πρόεδρε.  

κ. Σίμογλου:  Το ουσιαστικό της υπόθεσης αυτή τη στιγμή είναι ότι αποσύρεται το 

θέμα γιατί πρέπει να είναι εδώ σίγουρα ο Δήμαρχος δεδομένου ότι μάλλον ο ίδιος εισηγήθηκε 

όλη αυτή την ιστορία. Αλλά πέραν τούτου και το λέω αυτό το πράγμα στην πρόεδρο της 

ΚΑΔΕ ότι ειλικρινά δεν το είχα πάρει το κείμενο αυτό, και μάλιστα έψαχνα να το βρω, 

ειλικρινά σημαίνει μια αποικιοκρατική σύμβαση. Δηλαδή βάζουμε τα ίδια χρήματα, ας το 

ξανασκεφτείτε, αλλά το management θα μας το κάνει η εταιρεία η οποία έχει και την διοίκηση 

στο νέο Δ/κό Συμβούλιο που θα γίνει και το τρίτο και το κυριότερο υπάρχει μια πλήρης 

ασάφεια το τι θα κάνει με αυτά τα χρήματα. Αλλά το ποσό είναι ξεκαθαρισμένο χωρίς να μας 

λένε τι θα κάνουν και όταν έχουν και την διοίκηση καταλαβαίνετε ότι ότι θέλουν κάνουν. 

Δηλαδή παίρνουν τα χρήματα και μας λένε πάρτε αυτόν τον φάκελο. Το θέμα είναι να έρθει 
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στο Δ.Σ. αλλά και το Δ/κό Συμβούλιο ίσως πρέπει να το ξανασκεφτεί πως γίνεται και πως δεν 

γίνεται. Έπρεπε να είναι εδώ ο Δήμαρχος.  

κ. Παπαβασιλείου:  κ. Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, πολλές φορές έτυχε σ’ αυτό το 

τραπέζι του Δ.Σ. να έρχονται θέματα τα οποία είτε περάσαν, όπως αυτό το σημερινό, από Δ.Ε. 

και μετά φτάσαν εδώ, δηλαδή υπάρχει μια ανακολουθία στα θέματα αυτά. Είναι εντυπωσιακό 

αυτό το γεγονός. Θέλει η Δ.Α. και μπράβο της που θέλει αυτή η εταιρεία να βοηθήσει στην 

ανάπτυξη αυτού του τόπου, αυτό την τιμάει ιδιαίτερα, όπως κάθε Δ.Α., όμως τα πράγματα 

έχουν πάντα μια σειρά. Τα θέματα αυτά θα πρέπει να έρχονται πρώτα στο τραπέζι του Δ.Σ., να 

γίνεται μια συζήτηση, έτσι τουλάχιστον το νιώθω εγώ, έτσι το καταλαβαίνω, να μην έρχονται 

εξ’ ουρανού κάποια θέματα όπως αυτό το σημερινό. Να γίνεται μια συζήτηση, έχουμε κατά 

νου εμείς να κάνουμε αυτό το πράγμα, τι λέτε εσείς; Πρόταση ενδιαφέροντος, ποιες εταιρείες 

θα ενδιαφερθούν, αυτή είναι η σειρά, η διαφάνεια για εμένα. Για μένα δεν υπάρχει διαφάνεια 

όταν περνάει από μια συγκεκριμένη επιχείρηση και έρχεται εκ των υστέρων το θέμα στο Δ.Σ. 

Για ποια διαφάνεια θα μιλήσουμε; Έτσι εννοείται να συνεδριάζει ένα Δ.Σ. και να ψηφίζει; Εγώ 

δεν το εννοώ πάντως έτσι και είναι καλό από εδώ και πέρα στον ένα χρόνο που σας απομένει 

να τα φέρνετε τα πράγματα με μια σειρά, ούτως ώστε και οι υπόλοιποι δημοτικοί σύμβουλοι 

και της συμπολίτευσης και της αντιπολίτευσης να προετοιμάζονται, να καταθέτουν ιδέες και 

να καταθέτουν ένα πόρισμα όμορφο και ζωντανό. Μόνο έτσι μπορούμε να βοηθήσουμε την 

πόλη κ. Πρόεδρε. Τίποτα άλλο, μόνο αυτό το σχόλιο.  

κ. Πρόεδρος:   Θα σας παρακαλέσω να μην λέτε πράγματα για να εντυπωσιάσετε.  

κ. Παπαβασιλείου:  Κανένας εντυπωσιασμός.  

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Περδίκης έκανε μια παρατήρηση η οποία είναι σωστή και το 

αποσύρουμε για να ελέγξουμε το θέμα.  

κ. Παπαβασιλείου:  Δεν συζητώ την απόσυρση του θέματος. Το σχόλιο μου ήταν 

συγκεκριμένο, είτε το αποσύρετε το θέμα είτε όχι έκανα ένα σχόλιο.  

κ. … :  Δεν αποσύρεται το θέμα, είναι ενημέρωση.  

κ. Γκότσης:  κ. Πρόεδρε, κ. Συνάδελφοι, για να δείτε ότι από την ίδια οπτική γωνία 

αντιλαμβανόμαστε το θέμα, θα πω δυο γραμμές αυτά που είπε ο κ. Παπαβασιλείου. Για να 

καταλάβετε ότι το θέμα το αντιληφθήκαμε το ίδιο. Ότι ήρθε ανορθόδοξα το θέμα, μέσα σε 

ενημέρωση Δ.Ε. που εκεί μπαίνουν π.χ. απλά πράγματα, πήραμε τόσα, δώσαμε τόσα για να 

πάρουμε κάτι, δεν έρχονται τόσο σοβαρά θέματα να το πω κάτω από το τραπέζι. Θεωρώ ότι 

αυτό δεν είναι σωστό και ότι η Δ.Α. με αυτόν τον τρόπο προσπαθεί να περάσει ορισμένα 

θέματα δια της πλαγίας οδού. Αυτό κ. Πρόεδρε και μόνο αυτό θέλω να τονίσω.  

κ. Αναστασιάδης:  Προσωπικά δεν έχω καμία … Το θέμα είναι πολύ σοβαρό. Ο κ. 

Περδίκης είπε ακριβώς τι συμβαίνει. Χωρίς μελέτη σκοπιμότητας τίποτα δεν μπορεί να γίνει, 

είναι νόμος. Το θέμα ισχύει πλέον αυτό. Εγώ δεν ξέρω αν έχω το δικαίωμα να κάνω ένσταση, 

θα ψάξω και θα κάνω ένσταση. Δεν είχες την υποχρέωση εσύ σαν πρόεδρος να μας 

ενημερώσεις;  

κ. Πρόεδρος:   Οι πρόεδροι των Δ.Ε. όλοι, υπάρχει Δ/κό Συμβούλιο σε όλες τις Δ.Ε. 

αποφασίζουν και παίρνουν αυτοί.  

 

- Αποσύρεται η απόφαση της ΚΑΔΕ. 

 

 ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση μελέτης προμήθειας εξοπλισμού ιατρείου στειρώσεων του 

καταφυγίου αδέσποτων ζώων συντροφιάς.  
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- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση συμπληρωματικής προμήθειας απορρυπαντικού κάδων 

απορριμμάτων.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενων δημοτικών εκτάσεων 

στις ιδιοκτησίες των:  

 α) Γκαϊδατζή Παναγιώτας, Ευγενίδου Μαγδαληνής και Γκαϊδατζή 

Χρυσάνθης και  

 β) Νικολάου Νικολάου, Νικολάου Αντωνίου, Πεχλιβάνη Νικολίνας και 

Πεχλιβάνη Βασιλικής.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση καταβολής αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας ιδιοκτησιών των 

κ.κ.:  

 α) Βαγγελινού Γεωργίου,  

 β) Αργυριάδου Γεωργίας,  

 γ) Καντέλη Ζαχαρία και  

 δ) Αργυριάδου Νίκης.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Τροποποίηση της αριθμ. 244/1993 Α.Δ.Σ. που αφορά προσκυρούμενη 

δημοτική έκταση στον κ. Κουντουρά Θωμά.   

 

κ. Πρόεδρος:   Ο κ. Κουντουράς πήρε ένα οικόπεδο 542 μ. ενώ στην ουσία είναι 592, 

θα γίνει η αλλαγή και θα γίνει το συμβόλαιο οριστικό.  

κ. Περδίκης: Ποια η τιμή μονάδος σήμερα έχει η συγκεκριμένη δημοτική έκταση;  

κ. Πρόεδρος:   κ. Περδίκη εδώ δεν λέει τιμή μονάδος, έχει τακτοποιηθεί βάσει της 

επιτροπής. Έχει τακτοποιηθεί ως προς τα μέτρα.  

κ. Περδίκης: Το Δ.Σ. το 1993 έδωσε το δικαίωμα εξαγοράς … στην ίδια τιμή με το 

1993;  

κ. Πρόεδρος:   Η υπηρεσία εισηγείται και το Δ.Σ. αποφασίζει.  

κ. Περδίκης:  Μα εμείς τώρα, αποδείχθηκαν ότι τα μέτρα ήταν 542, θα πληρώσει 

λοιπόν για τόσα μέτρα. Καθορίστηκε η τιμή μονάδος το 1993 αλλά δεν την κατέβαλε την 

αποζημίωση ο δικαιούχος. Τι να πληρώσει σήμερα;  

κ. Πρόεδρος: Μου είπαν ότι θα πληρώσει με την τιμή την σημερινή. Το συζήτησα 

εγώ.  

 

- Εγκρίνεται  

        

ΘΕΜΑ 15ο: Γνωμοδότηση για χορήγηση συναίνεσης ερευνητικών εργασιών και 

εκμετάλλευσης μαρμάρου στην εταιρεία ¨ΑΦΟΙ ΓΙΑΝΝΑΚΗ Ο.Ε.¨, σε 

έκταση εμβαδού 46.483,72 τ.μ. στη θέση ¨ΣΚΑΛΑ¨ στην περιοχή Αϊ 

Γιάννη Σερρών.  
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κ. Πρόεδρος:   Η εισήγηση είναι αρνητική όλες οι αιτήσεις που γίναν για το θέμα αυτό 

τις απορρίπτουμε και νομίζω ότι απορρίπτουμε και αυτήν.  

 

- Εγκρίνεται η εισήγηση, όχι το αίτημα 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση προτεινόμενης ρυμοτομίας στον χαρακτηρισμένο χώρο των 

Νέων Νεκροταφείων Σερρών στην περιοχή ¨Ποπώφ¨ του Δήμου 

Σερρών.   

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη). 

 

ΘΕΜΑ 17ο: Εξέταση ένστασης κατά της αριθμ. 682/2005 Α.Δ.Σ. που αφορά 

τροποποίηση στα Ο.Π. 7 και 26 του ρυμοτομικού σχεδίου Οινούσας 

Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Έγινε μια ένσταση, η υπηρεσία απορρίπτει και νομίζω ότι η Δ.Α. την 

κάνει δεκτή.  

κ. Μπόνας:  Αν υπάρχει άλλος τρόπος να του πάρουμε πιο λίγα μέτρα του ανθρώπου 

νομίζω θα είναι καλύτερα. Εδώ του παίρνουμε πολλά μέτρα, 8 μέτρα δρόμο δεν υπάρχει μέσα 

στην πόλη, αν τον ανοίξουμε αυτόν του παίρνουμε όλο το οικόπεδο. 

κ. Πρόεδρος:   Η υπηρεσία απορρίπτει την ένσταση και συμφωνήσατε τότε κι εσείς κ. 

Μπόνα. Σας ρώτησα και μου είπατε σωστό είναι. Τώρα αν έχετε άλλους λόγους…  

κ. Μπόνας:  Υπάρχει πρόβλημα εδώ.  

 

- Εγκρίνεται  (μειοψηφία Μπόνα). 

    

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση 1ου ΑΠΕ του έργου: ¨Διαμόρφωση κοινοχρήστων χώρων στα 

Δημ. Διαμερίσματα Δήμου Σερρών¨.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα εργασιών αποπεράτωσης του 

Κέντρου Ενημέρωσης του Δήμου Σερρών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Μετατόπιση δικτύου ΦΟΠ στην οδό Κομνηνών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων στην πόλη 

των Σερρών με βάση την αριθμ. 258/2005 Απ. Δημ. Επιτροπής.  

 

- Εγκρίνεται  
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 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

 

 

784 / 2005 Έγκριση καταβολής 1000 € σε δημότη που αντιμετωπίζει οικονομικά 

προβλήματα λόγω πυρκαγιάς στην οικία του.  

 

785 / 2005 Έγκριση μελέτης προμήθειας και τοποθέτησης σιντριβανιού στην πλατεία 

Ελευθερίας.  

 

786 / 2005 Έγκριση μελέτης προμήθειας καυσόξυλων.  

 

787 / 2005  Έγκριση συμμετοχής εκπροσώπου του Δήμου στο Συνέδριο της ΚΕΔΚΕ με 

θέμα: ¨Ανανεώσιμες Πηγές Ενέργειας¨.  

 

Πρ. 15/1/05 Σχετικά με το έγγραφο του Συλλόγου Δημοτ. Υπαλλήλων με το οποίο 

διαβίβασε προς το Δ.Σ. την αναφορά του υπαλλήλου του Δήμου κ. Τσαρουχά 

Χρήστου για ανάρμοστη συμπεριφορά προς το πρόσωπο του κ. Δημάρχου.  

   

788 / 2005 Έγκριση πρακτικού επιτροπής ονοματοδοσίας οδών και πλατειών.    

 

789 / 2005 Έγκριση πρακτικού επιτροπής μετατόπισης και εγκατάστασης περιπτέρων.  

 

790 / 2005 Τροποποίηση συστατικής πράξης του Ν.Π. ¨18η Σ.Ε. 8ου Δημ. Σχολείου¨.   

 

791 / 2005 Σύσταση Ν.Π. με την επωνυμία: ¨64η Σ.Ε. 34ου Νηπ/γείου¨.  

 

792 / 2005 Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. ¨7η Σ.Ε. 20ου Δημ. Σχολ.¨. 

 

793 / 2005 Ομοίως ¨11ης Σ.Ε. Δημ. Σχολ. Ξηροτόπου¨.   

 

794 / 2005 Ομοίως ¨13ης Σ.Ε. 2ου και 22ο Δ.Σχ.¨.  

 

795 / 2005 Ομοίως ¨15ης Σ.Ε. 4ου Δ.Σχ.¨.   

 

796 / 2005 Ομοίως ¨24ης Σ.Ε. 13ου και 27ου Νηπ/γείων και 15ου και 21ου Δημ. Σχολ.¨.  

 

797 / 2005 Ομοίως ¨39ης Σ.Ε. 18ου Νηπ/γείου¨.  

 

798 / 2005 Ομοίως ¨61ης Σ.Ε. Νηπ/γείου Ελαιώνα¨.   

 

799 / 2005 Έγκριση χορήγησης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος Καφετέριας – 

Μπαρ με 2 Η/Υ του κ. Πελιτάρη Αβραάμ και Σία Ο.Ε. 

 

800 / 2005 Ομοίως του κατ/τος Καφέ – Internet με 13 Η/Υ προσφοράς υπηρεσιών 

διαδικτύου του κ. Τουρατζίδη Μιλτιάδη.  
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801 / 2005 Ομοίως άδειας λειτουργίας επιχ/σεων προσφοράς υπηρεσιών διαδικτύου του κ. 

Κωνσταντινίδη Ιωάννη.  

 

802 / 2005 Ομοίως άδειας ίδρυσης και λειτουργίας της Καφετέριας με 5 Η/Υ προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου της κ. Κιουρτσίδου Σμαραγδής.   

 

803 / 2005 Έγκριση χορήγησης άδειας διάθεσης κουλουριών κ.λπ. αρτοσκευασμάτων στον 

κ. Καρατζίβα Ηλία.   

 

804 / 2005 Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου στην κ. Κων/δου 

Έφη.  

 

805 / 2005 Ομοίως στον κ. Κασμερίδη Γεώργιο.   

 

806 / 2005 Ομοίως στην κ. Αναστασίου Χαρίκλεια.   

 

Πρ. 15/2/05 Αναβάλλεται η λήψη απόφασης περί ¨ενημέρωσης του Δ.Σ. για την αρ. 10/05 

Α. Δ/κού Συμβουλίου που αφορά την ¨υπογραφή μνημονίου συνεργασίας με 

την LEMNA HELLAS. 

  

807 / 2005 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί των αρ. 14-21/05 απ. ΔΕ ΔΕΠΣ. 

 

808 / 2005 Ομοίως της Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ. 

 

809 / 2005 Ομοίως της Δ.Ε. ΔΗΠΕΘΕ. 

 

810 / 2005 Ομοίως των αρ. 16-19/05 απ. Δ.Ε. ΔΕΕΚ. 

 

811 / 2005 Ομοίως των αρ. 9/05 απ. Δ.Ε. ΚΑΔΕ. 

 

812 / 2005 Έγκριση μελέτης προμήθειας (αλλαγής) Τηλεφωνικού Κέντρου Δημαρχείου.  

 

813 / 2005 Αναμόρφωση πρ/σμού για την καταστροφή ποσότητας βλημάτων Πυροβολικού 

ευρεθέντων στα Ο.Π. 368 και 369. 

 

814 / 2005 Έγκριση συνέχισης προμήθειας υλικών συντήρησης παρκομέτρων. 

 

815 / 2005 Έγκριση δαπάνης αποκατάστασης τομής οδοστρώματος.  

 

816 / 2005 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας υπαλλήλων του Δήμου.  

 

817 / 2005 Ομοίως του κ. Δημάρχου και του οδηγού του.  

 

818 / 2005 Ομοίως με το υπηρεσιακό αυτοκίνητο.  

 

819 / 2005 Έγκριση καταβολής ποσού στην κ. Τσέλκου Πασχαλία λόγω συμβιβασμού.  
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820 / 2005 Έγκριση καταβολής εξόδων επίδοσης εγγράφων σε δικαστική επιμελητή.  

 

821 / 2005 Έγκριση δαπανών συνδιοργάνωσης Πασχαλινών Εκδηλώσεων με τίτλο: 

¨Πασχαλινό Χωριό¨. 

 

822 / 2005 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης απόφασης περί ανάθεσης 

αρμοδιοτήτων στον κ. Αντιδήμαρχο.  

 

823 / 2005 Ομοίως ανακοίνωσης πρόσληψης πρ/κού μερικής απασχόλησης.  

 

824 / 2005 Έγκριση δαπανών της Κοινων. Μέριμνας για το συσσίτιο απόρων Αυγούστου 

2005. 

 

825 / 2005 Έγκριση δαπανών πανελλήνιας χορευτικής συνάντησης στο Δ.Δ. Επταμύλων.  

 

826 / 2005 Έγκριση διαφόρων προμηθειών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του Δήμου.  

 

827 / 2005 Έγκριση δαπάνης κατασκευής και τοποθέτησης υποστέγων στο ορφανοτροφείο 

της πόλης μας.  

 

828 / 2005 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών.  

 

829 / 2005 Έγκριση ανάθεσης εργασιών επισκευής και συντήρησης αυτ/των του Δήμου.  

 

830 / 2005 Έγκριση μελέτης προμήθειας εξοπλισμού ιατρείου στειρώσεων του καταφυγίου 

αδεσπότων ζώων.  

 

831 / 2005 Έγκριση συμπληρωματικής προμήθειας απορρυπαντικού κάδων απορριμμάτων.  

 

832 / 2005 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στην 

ιδιοκτησία των κ.κ.: Γκαϊδατζή Παναγιώτας, Ευγενίδου Μαγδαληνής και 

Γκαϊδατζή Χρυσάνθης.  

 

833 / 2005 Ομοίως των κ.κ.: Νικολάου Νικολάου και Αντωνίου και Πεχλιβάνη Νικολέτας 

και Βασιλικής.  

 

834 / 2005 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης για ρυμοτομούμενη έκταση ρυμοτομούμενης 

έκτασης του κ. Βαγγελινού Γεωργίου.  

 

835 / 2005 Ομοίως ιδιοκτησίας Αργυριάδου Γεωργίας.  

 

836 / 2005 Ομοίως ιδιοκτησίας Καντέλη Ζαχαρία.  

 

837 / 2005 Ομοίως ιδιοκτησίας Αργυριάδου Νίκης.  

 

838 / 2005 Τροποποίηση της αριθμ. 244/93 ΑΔΣ που αφορά προσκυρούμενη δημοτική 

έκταση στον κ. Κουντουρά Θωμά.  
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839 / 2005 Δεν γνωματεύει για χορήγηση συναίνεσης ερευνητικού εργασιών και 

εκμετάλλευσης μαρμάρου στην εταιρεία ¨Αφοί Γιαννάκη Ο.Ε.¨, σε έκταση 

εμβαδού 46.483,72 τ.μ. στη θέση ¨ΣΚΑΛΑ¨, στην περιοχή Αϊ Γιάννη Σερρών.  

 

840 / 2005 Έγκριση προτεινόμενης ρυμοτομίας στον χαρακτηρισμένο χώρο των Νέων 

Νεκροταφείων Σερρών στην περιοχή ¨Ποπώφ¨ του Δήμου Σερρών.  

 

841 / 2005 Απορρίπτεται η ένσταση κατά της αριθμ. 682/05 ΑΔΣ που αφορά στην 

τροποποίηση στα Ο.Π. 7 και Ο.Π. 26 του Ρυμοτομικού Σχεδίου Οινούσας 

Σερρών.  

 

 

 

842 / 2005 Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: ¨Διαμόρφωση κοινοχρήστων Δ.Δ. Σερρών¨. 

 

843 / 2005 Έγκριση προϋπολογιστικού πίνακα εργασιών αποπεράτωσης του Κέντρου 

Ενημέρωσης του Δήμου Σερρών.  

 

844 / 2005 Έγκριση μετατόπισης δικτύου ΦΟΠ στην οδό Κομνηνών.  

 

845 / 2005 Έκδοση κανονιστικής απόφασης κυκλοφοριακών ρυθμίσεων με βάση των αρ. 

258/05 ΑΔΕ. 

 

846 / 2005 Συμμετοχή του Δήμου ως φορέας επίβλεψης των προτεινομένων έργων του  

Λυκείου Ελληνίδων Σερρών στο επιχ/κό πρόγραμμα «Πολιτισμός» του 

Υπουργείου Πολιτισμού.  

 

847 / 2005 Έγκριση μετάβασης στο εξωτερικό υπαλλήλου του Δήμου για παρακολούθηση 

ενταγμένης πρότασης στο πρόγραμμα INTERREG IIIC (PIMMS). 

 

848 / 2005 Έγκριση συνέχισης του έργου: «Δημιουργία δρόμων ήπιας κυκλοφορίας  και 

κυκλοφοριακών ρυθμίσεων Δήμου Σερρών», για το έτος 2005. 

 

   

 

  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.       

 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ      
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη  

  

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σαουλίδης Στυλιανός 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

      

 

  


